

Mobile Number Update

Enjoy the convenience of updating your mobile number through any of our 650 ATMs.

- At Emirates NBD we are always striving to make life easier for you. Our new ATM service now saves you the hassle of visiting our branch to update your mobile number.
- To use this service simply select the 'Mobile Number Update' option on the main menu screen when you use any of our ATMs. It's that simple and convenient!
- You will receive a SMS notification confirming the new mobile number update. Your updated mobile number will become the primary contact in our records which will be used to receive transaction alerts and other important value services and messages.

تحديث رقم الهاتف المتحرك

قم بتحديث رقم هاتفك المتحرك بكل سهولة ويسر عن طريق 650 جهاز صراف آلي تابع لنا.

- نسعى دوماً في بنك الإمارات دبي الوطني إلى جعل حياتك أكثر سهولة. نقدم لك خدمة جديدة عبر الصراف الآلي، توفر عليك عناء الذهاب إلى الفرع لتقوم بتحديث رقم هاتفك المتحرك.
- للإستفادة من هذه الخدمة ما عليك إلا اختيار خدمة 'تحديث رقم الهاتف المتحرك' من القائمة الرئيسية على الشاشة عند استخدامك أي من أجهزة الصراف الآلي التابعة لنا. عملية غاية في السهولة والبساطة!
- ستصلك رسالة نصية قصيرة لتأكيد رقم الهاتف المتحرك الجديد. سيصبح رقم هاتفك المتحرك المحدث الرقم الرئيسي في سجلاتنا، وسيستخدم لتلقي الرسائل النصية الخاصة بالعمليات المصرفية والإشعارات القيمة ورسائل أخرى.